

Prix ANI-PixTrakk

ANI-PixTrakk Award

LE LAURÉAT 2024 / THE 2024 WINNER

Marin Driguez



© Marin Driguez / Agence VU'

Prix ANI-PixTrakk

ANI-PixTrakk Award

Depuis vingt-quatre ans, l'Association Nationale des Iconographes (ANI) organise les lectures de portfolios pendant la semaine professionnelle du festival Visa pour l'Image - Perpignan, et reçoit ainsi plus de 200 photographes de tous horizons pour les conseiller et les orienter.

À l'issue de chaque festival, l'ANI réunit un jury pour choisir trois photographes parmi ses « coups de cœur ». Pour la quinzième année consécutive, le gagnant reçoit un prix ANI, doté de 5 000 euros par **PixTrakk**.

Le lauréat 2024 est **MARIN DRIGUEZ** pour son travail « Prendre soin » sur l'hôpital public en Belgique.

For twenty-four years, the ANI (Association Nationale des Iconographes) has been organizing presentations of portfolios during the professional week at the festival Visa pour l'Image - Perpignan, and has now helped more than 200 photographers from a wide range of backgrounds, providing guidance and advice. At the end of the Festival, the ANI forms a jury to select three award winners from a short list of “favorite choices,” and then the first prize for the ANI-PixTrakk award with prize money of €5,000 sponsored by **PixTrakk**.

In 2024, for the fifteenth ANI award, the winner is **MARIN DRIGUEZ** for “Taking Care,” his work on public hospitals in Belgium.

JURY

YVES BIGOT / Éditions de Juillet
JEAN-MATTHIEU GAUTIER, photoreporter
MAGALI JAUFFRET, journaliste, critique
DELPHINE LELU / Images Evidence
JOSEPH MELIN, photographe

FINALISTES / SHORTLISTED

- **MARIN DRIGUEZ**
- **NICOLA OKIN FRIOLI**
- **JEANNE TARIS**